



Member Benefits 會員權益

Council Contact: [Jason Thatcher, VP Member Services](#)

Staff Contact: [Deloy Lance, Membership Manager](#)

協會聯絡處: THATCH@exchange.clemson.edu

會員聯絡處: membership@aisnet.org

AIS is the premier community for IS academics. Whether through networking opportunities, access to first-class research and top tier journals, job placement services or discounted registration fees to leading IS conferences around the world, AIS membership will provide you with the tools and resources you need to connect, exchange and advance.

Here are just a few of the benefits and features of AIS membership:

成為 AIS 會員後，可以透過網絡的機會，獲得一流的研究和頂級期刊、就業規劃服務或註冊折扣優惠，認證後的成員需要交流或聯繫時，AIS 可提供您溝通的橋樑。以下列出 AIS 成員的優勢與權益：

SPECIAL INTEREST GROUPS (SIGS) AND CHAPTERS

AIS recognizes that your IS research and experiences are not one-size-fits-all. Whether you are looking for like-minded individuals in a specialized area of research or are seeking to network with colleagues in your country, AIS SIGs and Chapters provide you the opportunity to tailor your membership to your individual needs. SIGs and Chapters ensure that you stay on the cutting-edge of research and best practices.

- [JOIN A SIG](#)

NOTE: SIG memberships simultaneously renew with your AIS membership even if you join a SIG in the middle of your AIS membership term.

[SIGs](#)—36 SIGs currently facilitate networking and the exchange of ideas within particular pedagogical areas.

[Chapters](#)—Each of the 26 chapters enable you to cultivate successful working relationships with your local AIS colleagues.

AIS 認為 IS 研究和經驗皆非放之四海而皆準的。無論您是想於某一特定專業領域內尋找志同道合的同伴，或在貴國尋找同僚，AIS 的特別權益小組(Special Interest Groups; SIGs)和分部(Chapter)將會為您的個人需求，提供量身定制的會員資格，讓您能持續保有研究及最佳實務的領導優勢。

SIGs：36 個實質利益小組目前正在加強網路概念並且促進特定的教學領域內成員交流想法。

Chapter：全球 26 個分部將協助您與當地 AIS 的同事培養良好的工作關係。

備註：若在 AIS 會員資格期間內加入 SIGs，我們將會同步更新您的 SIGs 與 AIS 會員資格。

CONFERENCES

AIS members enjoy exclusive access to some of the most pre-eminent IS conferences in the world. The [International Conference on Information Systems \(ICIS\)](#) and [Americas Conference on Information Systems \(AMCIS\)](#), two annual conferences open exclusively to members of the AIS, have long been one of the cornerstones of AIS and an important forum for academic IS researchers.

Additionally, you receive member-only access to AIS affiliated conferences such as the [European Conference on Information Systems \(ECIS\)](#) and the PacificAsia Conference on Information Systems (PACIS), as well as other regional AIS affiliated conferences.

The networking opportunities are invaluable, and the research presented in the conference proceedings of both ICIS and AMCIS is found in the permanent collections of libraries throughout the world.

[Click here](#) for more information about upcoming conferences. We are constantly expanding our network—so you can continue to expand yours.

AIS 會員可獨家享有參與世界上最卓越的 IS 研討會的資格。尤其是資訊系統學者相當重要的研討會，像是國際資訊系統研討會、美洲資訊系統研討會，這兩個一年一度的研討會只限 AIS 會員參加。

另外，你可以享有僅提供給會員參加的 AIS 附屬會議，像是歐洲資訊系統研討會、亞太資訊系統研討會，以及其他 AIS 屬的地區性研討會。大會提供的交流機會是非常寶貴的，ICIS 以及 AMCIS 發表過的研究皆被永久收藏於從世界上各個圖書館內。

ELIBRARY

Access to the latest research and top tier journals, and the capability for other IS academics and practitioners to access and cite your research, is the foundation of any successful academic career. That's why AIS offers one of the most comprehensive, user-friendly e-libraries in the world, with more than 10,000 articles and counting. Our e-library includes proceedings from all the premier IS conferences and articles from six highly-regarded journals, with new content being added daily. All of this great information is available exclusively to AIS members and individual and institutional subscribers.

- [BROWSE THE eLIBRARY](#)

在這您能讀取最新的研究和頂級期刊，其他 IS 學者和實務人才能引用你的研究，這是任何成功學術研究的基礎，這也是為什麼 AIS 要提供一個最全面、使用者方便利用的電子圖書館，此電子圖書館收錄超過 10000 篇文章和計數。我們的電子圖書館從最著名的 IS 研討會和六個備受推崇的期刊收錄文章，且每天增加新的內容。所有的資訊將提供給電子圖書館訂戶包括 AIS 會員、個人與機構。

JOURNALS

AIS members automatically receive access to three AIS journals (*J AIS*, *CAIS*, and *RELCASI*), as well as access to other prominent journals in the field, including *MIS Quarterly* and *MIS Quarterly Executive*. Additionally, members can take advantage of [exclusive discounted subscription rates](#) to a growing number of professional journals.

[Journal of the Association for Information Systems \(J AIS\)](#)— The flagship research journal of AIS, *J AIS* publishes rigorously-researched and methodologically sound articles on all aspects of IS and IT. It welcomes and encourages new scholarship utilizing interdisciplinary and nontraditional approaches.

[Communications of the Association for Information Systems \(CAIS\)](#)—*CAIS* publishes articles of interest to membership on a wide range of subjects that fall outside of the scope of many research journals. These include applications, cases, innovation and novel concepts, teaching, and tutorials on the state of the art.

[Revista Latinoamericana Y Del Caribe De La Association De Sistemas De Informacion \(RELCASI\)](#)— *RELCASI* is the first Spanish-speaking journal of AIS and publishes articles on the examination of Information Management. AIS also hosts [SPROUTS](#), an open-access journal dedicated to research about how information is both generated and used within the socio-technical landscape.

AIS 的會員將自動獲得 3 個 AIS 的期刊 (JAIS, CAIS, and RELCASI) 和其他著名期刊：例如 MIS Quarterly 和 MIS Quarterly Executive。此外；會員還可利用折扣價格購買越漸昂貴的專業期刊。

Journal of the Association for Information Systems (JAIS) - AIS 旗艦型的研究期刊，JAIS 出版嚴謹，範圍涵蓋所有 IS/IT 健全的研究和方法論方面的文章，JAIS 也歡迎並鼓勵新的學術研究使用跨學科和非傳統的方法來作研究。

Communications of the Association for Information Systems (CAIS) –CAIS 出版的議題廣泛程度超過其他研究期刊且內容都是會員所感興趣的。範圍包括應用程式、個案案例、創新和新穎的概念、教學、和對國家的教程藝術。

Revista Latinoamericana Y Del Caribe De La Association De Sistemas De Informacion (RELCASI) - RELCASI 是 AIS 第一個以西班牙語雜誌發表的資訊管理考查相關期刊文章。

AIS 也主持了 SPROUTS - 一個專門研究社會技術範疇中，資訊如何產生以及被使用的開放期刊。

CAREER PLACEMENT

Are you ready to plan your next career move but don't know where to start? As an AIS member, you can access the latest job postings from top IS schools and corporate recruiters and post your resume free of charge through the [AIS Career Placement Service](#). Since its inception in 2002, the AIS Career Placement Service has listed positions for over 400 different Institutions, corporations and recruiters. To aid in your negotiations, AIS provides member-only access to the [MIS Faculty Salary Survey](#).

In addition to providing applicants and universities with access to online postings and resumes, AIS Career Placement registrants also receive exclusive access to the Placement facilities at AMCIS and ICIS, if also registered for the designated conference.

你是否準備要計畫下一階段的職業生涯規劃，卻不知道從何開始呢？成為 AIS 的會員後，您可以獲得頂尖學校或企業最新的招聘人員訊息，並且透過 AIS 的就業安置服務系統免費上傳您的履歷。自 2002 年成立以來，AIS 的就業服務已超過 400 個上市機構，公司和招聘人員。為了幫助您薪資的協商考量，AIS 提供會員進入「薪酬調查管理系統」了解。

除了提供申請人和大學院校線上履歷投稿外，透過註冊指定研討會，AIS 的就業服務申請人也可使用 AMCIS 和 ICIS 獨家的就業工具。

COMMUNITY

Perhaps the most important—and most intangible—benefit of AIS membership is the community itself. By becoming an AIS member, you will not only have access to the tools and resources you need to further your career, you will also have access to the best and brightest IS academics throughout the world, and all they have to offer.

Here are just a few of the ways that the AIS fosters a sense of community among its members:

AIS 會員最重要且最具無形效益的服務也許就是社群本身了。成為 AIS 的會員後，您不僅可以取得工作所需資源和工具，也可獲得世界各地最優良的 IS 學者所提供之資訊。

以下列出 AIS 的促進社區成員之間互動的方式：

AISWorld

AISWorld, the foremost list serve for IS academics wishing to communicate with one another, is hosted by the AIS. Whether you want to post information about an upcoming conference, submit a call for papers, or ask a question about research you are conducting, ISWorld is the place to go for information about the IS academic community at large.

- [SUBSCRIBE to AISWORLD](#)

受 AIS 託管的 AISWorld 將提供重要的名單給希望彼此溝通的學者們。無論你是否想對即將進行的研討會公布資訊、發表文章，或者詢問研究相關問題，ISWorld 是個 IS 學術界大眾取得資訊的殿堂。

Faculty Directory

Staying in contact—and establishing new contacts—with your fellow academics is vital to your career. That's why AIS offers a comprehensive [faculty directory](#), with listings of both member and non-member IS academics throughout the world.

和學界朋友保持聯絡或建立新關係對畢生研究生涯是非常重要的。這就是為什麼 AIS 提供全面來自世界的各地會員或非會員的 IS 學者教師目錄的原因。

Awards

AIS offers several prestigious awards and recognition programs to its members for their contributions to the world of IS. The following awards, solely for AIS members, recognize exceptional achievements in the field, and recipients are recognized outside the AIS as well for their extraordinary accomplishments in receiving these awards:

[Leo Award for Lifetime Exceptional Achievement in Information Systems](#)

[AIS Fellows](#)

[Distinguished Member](#)

In addition, each month the AIS [highlights our spectacular volunteers](#) for their contributions to the AIS and their fellow members, and features [chapters](#) and [SIGs](#) who have gone above and beyond in their contributions to AIS and the field of information systems.

AIS 提供了幾個獎項和表彰方案，表揚全球對資訊系統有貢獻的會員。專為 AIS 的成員承認在該領域的特殊成就，獎項如下：
Leo Award for Lifetime Exceptional Achievement in Information Systems
AIS Fellows
Distinguished Member

此外，對 AIS 有貢獻的分部或 SIGs 的成員，每個月將進行表揚。

AIS Insider

AIS produces [a monthly e-newsletter](#) to keep you informed about what's going on in AIS so you don't miss out on any great opportunities or information.

每月 AIS 會寄送電子報，讓您了解在 AIS 內部發生了什麼事情，不錯過任何機會或訊息。

AIS MEMBERSHIP

- [JOIN NOW](#)
- [RENEW NOW](#)

If you experience difficulty with the online registration process you may download a hardcopy membership application. Fax completed applications to the attention of AIS Membership at 404-240-0998 404-240-0998 .

- AIS Individual Membership Hardcopy Form [PDF](#)

若您在線上註冊過程中有任何問題，可下載報名表，填妥表單後傳真至 AIS 會員管理中心 404-240-0998。
